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The Faculty of Business and Economics of the University of Lausanne (HEC Lausanne) invites applications for a position as


Full or Associate Professor of Information Systems - Big Data


Starting on February 1st, 2019 or on a mutually agreed date.

Candidates must hold a PhD in Information Systems or Computer Science. They should have demonstrated excellent research in the field of Big Data Analytics (data sources, data preparation, data storage, analysis, data access & usage, big data management and governance …), as well teaching experience at university level. Candidates are expected to have published articles in top journals and leading conferences in computer science and/or Information Systems. Applicants should have the capacity to attract research funds (such as NSF) and to contribute to the development of HEC Lausanne’s Master program in Information Systems (MScIS).

The successful candidate will join the Department of Information Systems of HEC Lausanne and is expected to teach Big Data and Information Systems courses in our undergraduate and Master in Information Systems programs. The successful candidate will be expected to be able to teach in French after two years.

Applications must be submitted via the website of the University
A job description is available on the above website.

Applications must be submitted online using the above link by September 28th, 2018 (11:59 pm Swiss local time). Please fill in the electronic application form, and upload your curriculum vitae, a cover letter, samples of scholarly work, and the name and address of up to three academic reference-letter writers.

Additional information may be obtained from Professor Yves Pigneur, HEC Lausanne, University of Lausanne, yves.pigneur@unil.ch.

UNIL is committed to promoting gender equality and strongly encourages applications from female candidates.
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La Faculté des Hautes études Commerciales de l’Université de Lausanne (HEC Lausanne) sollicite des candidatures pour un poste à temps complet de


Professeur.e Ordinaire ou Professeur.e associé.e de systèmes d’information Big Data


Entrée en fonction le 1er février 2019 ou à convenir.

La personne nommée devra être titulaire d’un doctorat en informatique ou en système d’information. Elle doit avoir démontré l’excellence de sa recherche et la capacité à publier dans les meilleures revues et conférences d’informatique et/ou de systèmes d’information, avec un intérêt clair pour le Big Data Analytics (sources, data preparation, data storage, analysis, data access & usage, big data management and governance …). La personne devrait avoir montré sa capacité à attirer des fonds de recherche labélisés (par exemple, FNS). Les candidat·e·s devront avoir une expérience d’enseignement au niveau universitaire (Bachelor et Master).

La personne choisie sera membre du département des systèmes d’information de HEC Lausanne. Il est attendu des candidat∙e∙s retenu∙e∙s qu’elles/ils soient capables de contribuer au développement des programmes de Bachelor et de Master en systèmes d’information à HEC Lausanne. La maîtrise du français pour l’enseignement est attendue après deux ans.

Les candidatures doivent être soumises via le site web de l’Université.
Le cahier des charges du poste est disponible dans l’annonce.

Les personnes intéressées doivent déposer leur dossier de candidature en ligne à l’adresse Internet ci-dessus au plus tard le 28 septembre 2018 (23h59 heure locale - Suisse). Merci de remplir le formulaire électronique et d’insérer un curriculum vitae, une lettre de motivation avec un énoncé des intérêts de recherche, une liste des publications et des exemples de travaux de recherche, ainsi que les noms et adresses de maximum trois personnes de référence.

Des informations additionnelles peuvent être obtenues auprès du Prof. Yves Pigneur, HEC Lausanne, Université de Lausanne, yves.pigneur@unil.ch.

Soucieuse de promouvoir une représentation équitable des femmes et des hommes parmi son personnel, l'Université encourage les candidates féminines.
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